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Amsterdams Marionettentheater 
Nieuwe Jonkerstraat 8 
12 aanwezigen 
 

1. Opening en mededelingen voorzitter Yron van Daalen  
De voorzitter opent de vergadering en licht de agenda toe.  
 
 

2. Verslag ALV 27 maart 2024 
Er zijn geen op- of aanmerking op het ALV verslag van 27 maart, het verslag wordt bij acclamatie 
goedgekeurd.  
 
 

3. Toelichting jaarplan 2025 
Yron van Daalen begint met een korte terugblik op 2024. Het afgelopen jaar kende een ledengroei, 
mede dankzij de fusie tussen GroenLinks en de PvdA. Ook merkten we dat mensen zich zorgen maken 
over de groeiende invloed van rechtse partijen, wat leidde tot meer aanmeldingen. In 2024 zijn onder 
andere de volgende activiteiten georganiseerd: Samenwerking met GroenLinks, met name voor 
campagnes, 
drie succesvolle politieke cafés, deelname aan de Nationale opruimdag, een geslaagde 1 mei-viering, 
georganiseerd met PvdA Amsterdam Centraal, twee informele ledenbijeenkomsten. 
 
Voor 2025 zijn drie kernpunten geformuleerd: 

1. Altijd in de buurt: De zichtbaarheid in de wijk vergroten door samenwerking met lokale sociale 
organisaties en het opzetten van eigen initiatieven. 

2. Samenwerking met GroenLinks: Het bestuur wil focussen op overeenkomsten met 
GroenLinks en manieren vinden om elkaar beter te leren kennen en van elkaar te leren. Er wordt 
nagedacht over het organiseren van een gezamenlijk politiek café. Yron benadrukt dat deze 
samenwerking een "huwelijk van liefde" moet zijn, en geen gedwongen huwelijk. 

3. Digitale zichtbaarheid: Er is veel aandacht voor het vergroten van de online zichtbaarheid. De 
afdeling heeft in 2024 al 100 nieuwe volgers op sociale media verworven en een post over Keti 
Koti ging zelfs viraal. 

 
Yron roept geïnteresseerden op om zich aan te melden voor de werkgroep digitale zichtbaarheid. Hans 
van Haastere voegt toe dat zowel GroenLinks als de PvdA ongeveer evenveel leden hebben in het 
stadsdeel Centrum. 
 
Vanuit het publiek wordt gevraagd of de afdeling zich ook gaat voorbereiden op de verkiezingen van 
2026. Yron legt uit dat de basis voor de verkiezingen door het stedelijk bestuur wordt gelegd. Elk 
stadsdeel krijgt een eigen addendum op het stedelijk programma, dat volgende week besproken wordt 
in de ledenvergadering van het stedelijk bestuur.  
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Vanuit de leden klinkt het verzoek om mee te denken over het verkiezingsprogramma van stadsdeel 
centrum. Yron ligt toe dat dit zeker de bedoeling is. Hierop volgend wordt het jaarplan voor 2025 zonder 
verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 

4. Toelichting begroting 2025 

Penningmeester, Hans van Haastere presenteert de begroting van 2025 en geeft aan dat de afdeling 
er financieel goed voor staat. De begroting voor 2025 bevat geen nieuwe posten ten opzichte van 
vorig jaar. Enkele punten die worden uitgelicht uit de begroting zijn: 

• We starten met een jaarlijkse bijdrage van €400,- aan het pand van de PvdA. 
• Geld dat overblijft wordt gespaard voor het verkiezingsfonds voor 2026. 
• Ook wordt alvast geld gereserveerd voor de eigen campagne in 2026. 

De begroting voor 2025 wordt per acclamatie goedgekeurd. Hans meldt dat hij penningmeester wordt 
van de stedelijke afdeling, maar dat hij aankomend jaar ook nog penningmeester blijft van het 
stadsdeel Centrum. 

 
5. Rondvraag 

Er zijn geen specifieke vragen voor de rondvraag. Omdat we nog wat tijd te overbruggen hebben tot 
start van politiek café bespreken we nog kort de samenwerking met GroenLinks. Er ontstaat een 
discussie over de gezamenlijke campagne en de vraag wie de grootste partij wordt. Sommige leden 
zijn kritisch en willen niet dat de PvdA de sociaaldemocratische idealen inruilt voor een focus op klimaat. 
Er wordt benadrukt dat het belangrijk is om te blijven debatteren over de inhoud en elkaar te vinden in 
gezamenlijke standpunten. De discussie eindigt met de gedachte dat landelijke samenwerking logisch 
is, maar dat de inhoudelijke uitwerking voor gemeente nog veel aandacht vereist. Hiermee sluiten we 
de ALV. Na een korte pauze starten we met het politiek café.  
 

6. Politiek café – Mobiliteit 
Het laatste politiek café van het jaar staat in het teken van mobiliteit en wordt georganiseerd door 
Marike de Maar en Kim Julie Muijres. Het debat wordt op een interactieve manier vormgegeven met 
oude ludieke filmpjes, waarna het publiek in twee groepen wordt verdeeld: voor- en tegenstanders. Dit 
debat wordt gevoerd volgens de opzet van het tv-programma Het Lagerhuis. 
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Vanya Kahman, masterstudent Planologie aan de UvA, stelt kritische vragen over mobiliteit die 
momenteel spelen op de universiteit. De volgende stellingen worden behandeld: 
 

• "Elektrische fietsen en fatbikes maken de stad onveiliger." 

• "Met 30 kilometer per uur wordt de stad minder bereikbaar." 

• "Binnenstad autovrij en OV gratis." 
 
 
Tot slot worden de mobiliteitsvraagstukken uit het verkiezingsprogramma 2022-2026 besproken, wat 
leidt tot boeiende gesprekken tussen de leden. Zoals gebruikelijk sluiten we de avond af met een 
drankje, waarmee we de bijeenkomst in goede sfeer afronden. 
 
Besluitenlijst 
 

Wat Akkoord ja/nee 

Verslag ALV 27 maart Goedgekeurd 
 

Jaarplan 2025 Goedgekeurd 
 

Begroting 2025 Goedgekeurd 
 

 


